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Protokół Nr XXXIII/2021 
z XXXIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

która odbyła się w dniu 29 lipca 2021 r. 
w trybie zdalnym 

Obrady prowadzone były ze Starostwa Powiatowego w Łodzi. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 11:00 i trwała do godziny 12:40.  
Skład Rady Powiatu – 19 radnych.  
Obecnych – 19 radnych.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Pkt 1. porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Sławomir Sokołowski otworzył  
obrady XXXIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, która została zwołana na podstawie 
art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 
ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych. Przewodniczący dodał, że obrady odbędą się w trybie zdalnym, przy użyciu Systemu 
Rada oraz komunikatora Skype. 

Przewodniczący Rady powiedział, że Rada przystąpi do głosowania w celu stwierdzenia 
prawomocności obrad. 

Przewodniczący na podstawie przeprowadzonego głosowania poinformował, że zalogowanych 
w systemie jest 19 radnych i stwierdził, że obrady są prawomocne. Imienny wykaz głosowania 
radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przywitał osoby uczestniczące w Sesji. 

Pkt 2. porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad XXXIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Sławomir Sokołowski przedstawił 
propozycje zmian porządku obrad:  
 

 zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Gminie Koluszki w 2021 r.; 

 rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok (druk nr 7, pkt 11); 

 rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przekazania 
wniosku mieszkanki Woli Rakowej według właściwości (druk nr 8, pkt 12); 

 rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie przekazania 
wniosku mieszkańców Kurowic według właściwości (druk nr 9, pkt 13). 

 
Nie zgłoszono innych propozycji zmian porządku obrad.  
 
Przystąpiono do głosowania nad zdjęciem z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Koluszki w 2021 r.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych.  
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” – 0, „nie wziął udziału w głosowaniu”-1.  
Punkt został zdjęty z porządku obrad.  
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przystąpiono do głosowania nad rozszerzeniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały 
w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych.  
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” – 0.  
Porządek obrad został rozszerzony o projekt uchwały.  
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przystąpiono do głosowania nad rozszerzeniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały 
w sprawie przekazania wniosku mieszkanki Woli Rakowej według właściwości.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych.  
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” – 0, „nie wziął udziału w głosowaniu”-1.  
Porządek obrad został rozszerzony o projekt uchwały.  
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przystąpiono do głosowania nad rozszerzeniem porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały 
w sprawie przekazania wniosku mieszkańców Kurowic według właściwości.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych.  
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” – 0, „nie wziął udziału w głosowaniu”-1.  
Porządek obrad został rozszerzony o projekt uchwały.  
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego  
oraz przyjęcie propozycji jego zmian.   

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.  

5. Przedstawienie rocznych sprawozdań z działań podejmowanych na terenie powiatu łódzkiego 
wschodniego w 2020 r. przez Nadzory Wodne Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 
Polskie: 

a) Nadzór Wodny w Rawie Mazowieckiej, 

b) Nadzór Wodny w Brzezinach, 

c) Nadzór Wodny Łódź Wschód, 

d) Nadzór Wodny Łódź Zachód, 

e) Nadzór Wodny Smardzewice, 

f) Nadzór Wodny Pabianice, 

g) Nadzór Wodny Łask. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Łódzki Wschodni (druk nr 1, 
referuje Pani Monika Kunka – insp. w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Koluszki na realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa placu zabaw na potrzeby Przedszkola Nr 1 i Specjalnego Ośrodka 
Szkolno – Wychowawczego w Koluszkach” w 2021 r. (druk nr 2, referuje Pani Barbara 
Ignatowska – Skarbnik Powiatu).    
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2021 – 2024 (druk nr 4, referuje Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik 
Powiatu). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok (druk 
nr 5, referuje Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok 
(druk nr 6, referuje Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok (druk 
nr 7, referuje Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku mieszkanki Woli Rakowej według właściwości 
(druk nr 8, referuje Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku mieszkańców Kurowic według właściwości 
(druk nr 9, referuje Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu). 

14. Wnioski, oświadczenia radnych i sprawy różne. 

15. Zamknięcie XXXIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad – Zgłoszenie uwag do protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XXXII/2021 z XXXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 4. porządku obrad – Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Radni otrzymali pisemną informację z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami, wraz 
z uzupełnieniem (załącznik nr 7 do protokołu).  

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy mają pytania do sprawozdania z pracy Zarządu 
Powiatu. 

Pani Radna Edyta Waprzko poprosiła o przedstawienie treści zawiadomienia Łódzkiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Łodzi o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej 
na „Budowie drogi wojewódzkiej klasy technicznej „G” – Trasa Górna III”.  
Ponadto Pani Radna poprosiła o uzasadnienie rozpatrzenia negatywnie przez Zarząd Powiatu pisma 
Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Koluszkach o zwiększenie wymiaru 
zatrudnienia dla psychologa do 20 godzin i zatrudnienie pedagoga na pełen etat. Pani Radna 
poprosiła o uzasadnienie dlaczego w placówce specjaliści nie są zatrudnieni na pełen etat. 

Pan Radny Jarosław Sobieszek poprosił o informację w sprawie naboru do klas pierwszych na rok 
szkolny 2021/2022 do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Łódzki Wschodni 
w aspekcie rekrutacji elektronicznej. Pan Radny zapytał, czy pojawiły się nowe kierunki, specjalizacje 
w szkołach zawodowych, czy Dyrektorzy Szkół w tym trudnym okresie "covidowskim" 
są usatysfakcjonowani rekrutacją i czy napotkali jakieś trudności w tym zakresie.  
Pan Radny Jarosław Sobieszek poprosił następnie o szczegółowe informacje dotyczące zajęć 
wspierających uczniów, planowanych do realizacji przez Dyrektorów szkół w okresie od 2 września 
2021 r. do 22 grudnia 2021 r. 
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Pan Andrzej Opala – Starosta Łódzki Wschodni odpowiedział na pytanie Pani Edyty Waprzko. 
Zawiadomienie Wojewody Łódzkiego związane jest z inwestycją dotyczącą budowy przedłużenia 
trasy Łódź-Górna. Pan Starosta przedstawił informacje na temat realizacji inwestycji. Wojewoda 
przejmuje drogę powiatową w gminie Brójce pod budowę trasy i w zamian przekaże Powiatowi 
odcinek drogi wojewódzkiej biegnącej z gminy Brójce do Grodziska i dalej do Rzgowa.  
Prowadzone są prace związane z przygotowaniem do nałożonych na Powiat zadań. Odbyło się 
spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich. Czekamy na decyzję Wojewody odnośnie 
wysokości odszkodowania za naniesienia, które są na drodze powiatowej. Jest także do rozważenia 
sprawa utrzymania drogi w czasie budowy trasy oraz utrzymania w okresie zimowym. Poruszono 
także zagadnienie organizacji ruchu w czasie prowadzenia inwestycji. 
Pan Starosta nadmienił, że nie pytano Powiatu o zgodę w zakresie przejęcia przez Powiat 7 km drogi 
wojewódzkiej. 

Pan Radny Mirosław Sójka zwrócił uwagę na stan techniczny drogi wojewódzkiej, która jest połatana. 
Radny dodał, że powinny być negocjacje w tej sprawie. Droga została zniszczona podczas budowy 
autostrady. 

Pani Ewa Gładysz – Wicestarosta Łódzki Wschodni poinformowała, że przekazanie drogi 
wojewódzkiej Powiatowi ma nastąpić w 2023 roku po zakończeniu inwestycji. Pani Wicestarosta 
dodała, że obecnie trwa tzw. „łatanie dziur” na drodze.  

Pan Starosta powiedział, że jeśli Państwo Radni będą zgłaszali uwagi do stanu tego odcinka przyszłej 
drogi powiatowej, to takie uwagi będą przekazywane do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Również 
Starostwo we własnym zakresie dokonana przeglądu tej drogi i zgłosi ewentualne uwagi.  

 
Pani Ewa Gładysz – Wicestarosta Łódzki Wschodni odpowiedziała na pytanie Pani Radnej Edyty 
Waprzko dotyczące pisma Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Koluszkach 
o zwiększenie etatu psychologa i zatrudnienia na cały etat pedagoga w SOSW w Koluszkach. Pani 
Wicestarosta przedstawiła określone w przepisach prawa zasady ustalania wymiaru zatrudnienia 
specjalistów w specjalnych ośrodkach szkolno-wychowawczych, które odnoszą się do liczby 
wychowanków w ośrodku.  
W roku szkolnym 2020/2021 w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Koluszkach było 
siedmioro wychowanków, natomiast w roku szkolnym 2021/2022 na chwilę obecną przewiduje się 
pięcioro wychowanków. Pozostali uczniowie szkół w SOSW nie są wychowankami Ośrodka.  
W internacie w SOSW jest 8 miejsc, czyli na dzień dzisiejszy można przyjąć najwyżej ośmiu 
wychowanków. 
Zarząd Powiatu analizował sprawę i podjął decyzję o zatrudnieniu na rok szkolny 2021/2022 
pedagoga na 1/4 etatu oraz utrzymaniu zatrudnienia psychologa w wymiarze 1/2 etatu. 

Pani Radna Edyta Waprzko poprosiła o ponowne rozparzenie pisma Pani Dyrektor w zakresie 
zatrudnienia specjalistów, gdyż w placówce są dzieci z niepełnosprawnościami sprzężonymi, 
wymagające wspierania i czasami indywidualnej pracy. Pani Radna poprosiła o rozważenie 
zatrudnienia przynajmniej jednego specjalisty na cały etat. 

Pani Wicestarosta wyjaśniła, że Powiat zapewnia zajęcia indywidualne dla dzieci, które tego 
wymagają. Pani Wicestarosta dodała, że jeżeli fundusze pozwolą, będzie możliwe zwiększenie 
zatrudnienia psychologa.  

Pan Starosta dodał, że według informacji i wiedzy, którą mamy, 1/2 etatu psychologa i 1/4 etatu 
pedagoga w zupełności wystarczy, żeby zapewnić właściwą opiekę psychologiczną w Specjalnym 
Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w tej chwili. Zarząd będzie się przyglądał tej sytuacji. Jeśli zajdzie 
taka potrzeba, to ewentualnie w przyszłości zatrudnienie zostanie zwiększone.  

Pani Radna Edyta Waprzko przedstawiła, jak zatrudnieni są specjaliści w szkole w Rzgowie.  
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Pan Starosta nadmienił o wytycznych dotyczących zatrudnienia w określonych w przepisach. Zarząd 
będzie się przyglądał tej sytuacji w przyszłości. Jeśli się okaże, że zatrudnienie jest niewystarczające, 
podjęte zostaną określone decyzje.  

Pani Monika Kunka – inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła informację 
na temat wyniku naboru na rok szkolny 2021 – 2022 w szkołach ponadpodstawowych prowadzonych 
przez Powiat Łódzki Wschodni. Dyrektorzy szkół nie zgłaszali potrzeb w zakresie uruchamiania naboru 
w nowych zawodach. Nabór prowadzony był w zawodach dotychczas istniejących w szkołach.  

Pani Ewa Gładysz – Wicestarosta Łódzki Wschodni dodała, że nabór do szkół prowadzonych przez 
Powiat Łódzki Wschodni w tym trudnym roku jest zadowalający.  

Pani Wicestarosta powiedziała następnie o wynikach zdalnego nauczania. Niestety w Polsce 
zdawalność matur pogorszyła się, dotyczy to również naszych szkół. Zdalne nauczanie nie sprzyja 
procesowi zdobywania wiedzy przez uczniów, dlatego bardzo ważne jest, żeby wrócić 
do normalności.  

Pani Monika Kunka – inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła informację 
na temat zajęć wspomagających. Nowelizacja rozporządzenia w sprawie szczegółowych rozwiązań 
w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek oświaty w związku z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 dała możliwość przeprowadzenia większej liczby godzin 
zajęć wspomagających. Wcześniej było to 10 godzin na oddział, natomiast teraz liczbę tę zwiększono 
do 15 godzin zajęć na oddział. Warunkiem jest złożenie korekty informacji o planowanych zajęciach. 
Starostwo poprosiło Dyrektorów o taką informację. Dyrektor ZS nr 1 w Koluszkach i Dyrektor ZS nr 2 
w Koluszkach podtrzymują wcześniej zaplanowaną liczbę zajęć wspomagających. Dyrektor I Liceum 
Ogólnokształcącego w Koluszkach skorzystała z możliwości zwiększenia liczby godzin i zawnioskowała 
o dodatkowe 30 godzin – wcześniej miała przyznane 150 godzin, czyli po korekcie będzie 
to 180 godzin zajęć wspomagających.  
Zmianą rozporządzenia zwiększono również możliwą obowiązkową tygodniową liczbę zajęć 
wspomagających – wcześniej była jedna godzina tygodniowo na oddział, teraz jest możliwość 
wprowadzenia dwóch godzin. Dane przekazane do SIO zostaną zaktualizowane o zaproponowaną 
korektę. 
W pozostałych szkołach Dyrektorzy wnioskowali o następującą liczbę godzin zajęć wspomagających, 
która nie ulega zmianie: II Liceum Ogólnokształcące - 40 godzin, Technikum nr 2 - 45 godzin, 
Technikum nr 1 - 60 godzin, Branżowa Szkoła I Stopnia - 50 godzin.  

Pani Radna Elżbieta Żaczek odniosła się do pisma Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego w Koluszkach w sprawie zatrudnienia specjalistów.  

Pani Ewa Gładysz – Wicestarosta Łódzki Wschodni wraziła nadzieję, że zatrudnienie na 1/4 etatu 
pedagoga będzie sprzyjało opiece nad dziećmi.  

Pkt 5. porządku obrad –  Przedstawienie rocznych sprawozdań z działań podejmowanych 
na terenie powiatu łódzkiego wschodniego w 2020 r. przez Nadzory Wodne Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie: 

a) Nadzór Wodny w Rawie Mazowieckiej, 

b) Nadzór Wodny w Brzezinach, 

c) Nadzór Wodny Łódź Wschód, 

d) Nadzór Wodny Łódź Zachód, 

e) Nadzór Wodny Smardzewice, 
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f) Nadzór Wodny Pabianice, 

g) Nadzór Wodny Łask. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że sprawozdania zostały omówione podczas posiedzenia Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa.  

Nie było pytań ze strony radnych.  
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała sprawozdania.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdań.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych.  
Wynik głosowania: „za” – 19 „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” – 0.  
Rada Powiatu przyjęła sprawozdania jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
Sprawozdania stanowią załączniki nr 9 - 15 do protokołu. 

Pkt 6. porządku obrad –  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Łódzki Wschodni. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy są zapytania do projektu uchwały, który był 
omówiony na posiedzeniu Komisji.  
 
Nie było uwag ze strony radnych. 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt 7. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Koluszki na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa placu zabaw na potrzeby Przedszkola 
Nr 1 i Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Koluszkach” w 2021 r. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy są zapytania do projektu uchwały.  
 
Nie było uwag ze strony radnych. 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0, „nie wziął udziału w głosowaniu”–1. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 



7 
 

Pkt 8. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2021 – 2024.   

Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2021 – 2024.  

Nie było uwag ze strony radnych. 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0, „nie wziął udziału w głosowaniu”–1. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2021 rok.  

Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok.  

Nie było uwag ze strony radnych. 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 17, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 1, „nie wziął udziału w głosowaniu”–1. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2021 rok. 

Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok. 
 
Nie było pytań ze strony radnych. 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 18, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0, „nie wziął udziału w głosowaniu”–1. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
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Pkt 11. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2021 rok.  

Pani Barbara Ignatowska – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2021 rok.  

Nie było uwag ze strony radnych. 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Pkt 12. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku mieszkanki Woli 
Rakowej według właściwości. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji sprawę 
omówił szczegółowo Pan Zbigniew Burzyński – Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przedstawione zostało szczegółowe uzasadnienie, które wskazuje, 
że wniosek mieszkanki Woli Rakowej powinien zostać przekazany do rozpatrzenia Staroście 
Łódzkiemu Wschodniemu, jako organowi zarządzającemu ruchem na drogach powiatowych. Pan 
Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są zapytania do projektu uchwały.  

Nie było pytań ze strony radnych. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 

Pkt 13. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku mieszkańców Kurowic 
według właściwości. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji sprawa 
omówiona została przez Pana Zbigniewa Burzyńskiego – Naczelnika Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

W treści projektu uchwały wskazano, że wniosek mieszkańców Kurowic powinien zostać przekazany 
do rozpatrzenia Zarządowi Powiatu Łódzkiego Wschodniego w części dotyczącej poprawy 
bezpieczeństwa na drodze powiatowej 2924E Kurowice – Dalków oraz Wójtowi Gminy Brójce 
w części dotyczącej umożliwienia podpięcia się do mediów, tj. do sieci kanalizacyjnej i sieci gazowej. 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy są zapytania do projektu uchwały.  
Nie było pytań ze strony radnych. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
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Uprawnionych do głosowania było 19 radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Pkt 14. porządku obrad – Wnioski, oświadczenia radnych i sprawy różne.  

Pan Przewodniczący poinformował, iż w systemie zamieszczono szereg pism do wiadomości Radnych, 
którzy mogą się zapoznać z ich treścią (załącznik nr 32 do protokołu). 

Zaplanowano termin następnej Sesji na dzień 26 sierpnia 2021 r. 

Pan Radny Mirosław Sójka zapytał, czy przewidziane są Dożynki powiatowe.  
Pan Starosta odpowiedział, że z uwagi na pandemię nie przewiduje organizacji Dożynek 
powiatowych. Odbędą się natomiast Dożynki Wojewódzkie. 

Pan Starosta poinformował, że rozważa zorganizowanie w Starostwie punktu szczepień dla Radnych 
i dla pracowników Starostwa. Pan Starosta poprosił Radnych o składanie deklaracji w tym zakresie. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Pan Tadeusz Walas zabrał głos w sprawie bezpieczeństwa 
i bezpiecznych przejść dla pieszych. Pan Tadeusz Walas powiedział o wykonanym przejściu 
na ul. Wolborskiej w Kruszowie. Postawiony jest znak „uwaga przejście”, natomiast należałoby 
ponownie wymalować pasy. Pan Radny powiedział, że wykonany chodnik na ul. Wolborskiej jest 
bardzo ładny, służy mieszkańcom, ale pobocza tego chodnika po obu stronach są zarośnięte 
i należałoby wyegzekwować koszenie tych poboczy. Pan Tadeusz Walas powiedział, że widzi również 
potrzebę wykonania oznakowania poziomego na jezdni, która jest wąska, z chodnikiem, o dużym 
ruchu pojazdów i pieszych, dzieci, młodzieży, którzy dochodzą do przystanków autobusowych. 
Oznakowanie poziome powinno być wykonane jak najszybciej. 
Pan Tadeusz Walas dodał, że interesuje go również sprawa trzech inwestycji zaplanowanych 
w Gminie Tuszyn, tj. ciągów dla pieszych i dla rowerów w ul. Ściegiennego, ul. Brzezińskiej 
i ul. Żeromskiego. Wykonanie dokumentacji projektowej na te trzy zadania jest ujęte w budżecie. Pan 
Radny zapytał, na jakim etapie jest to projektowanie.   

Pan Tadeusz Walas poprosił o wzmożenie służb patrolowych, bądź badania prędkości pojazdów 
na ul. Żeromskiego w Tuszynie. Tam mieszkańcy zgłaszają bardzo duże nasilenie ruchu i dużą 
prędkość pojazdów.  

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że dwie rodziny mają utrudnioną możliwość dotarcia 
do chodnika przy ul. Wolborskiej, w związku z tym poprosił o wyegzekwowanie od Gminy Tuszyn lub 
wykonanie wspólnie z Gminą ścieżki nad płotem dworku. Dodatkowo trzeba tam skosić chwasty.   

Pan Starosta odpowiedział, że oczywiście zna problem zgłaszany przez Pana Wiceprzewodniczącego. 
Pan Starosta nadmienił, że na ul. Wolborskiej były ograniczenia w poruszaniu się w związku 
w wystąpieniem ASF. Ograniczenia te zostały już zdjęte. Starostwo porozumie się z Gminą Tuszyn 
w zakresie zgłoszonych zagadnień.  
Jeśli chodzi o projekty na: ul. Ściegiennego, ul. Żeromskiego, ul. Kępica, ul. Sadowa, są one 
wykonywane przez Gminę Tuszyn. Powiat współfinansuje te zadania. Na poprzedniej Sesji 
wprowadzaliśmy ze strony Powiatu znaczne środki dodatkowe, wynikające z tego, że przetarg był 
rozpisany i koszty najkorzystniejszej oferty były znacznie wyższe, niż zabezpieczone środki na ten cel.  

Pan Starosta dodał, że planowane jest zgłoszenie zadań we wniosku o dofinansowanie w ramach 
tzw. Programu Inwestycji Strategicznych, który jest w tej chwili wprowadzony przez Rząd. Program 
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będzie realizowany przez Bank Gospodarki Krajowej. Jest szansa na uzyskanie dofinansowania 
w wysokości 95%.  Odbyło się w tej sprawie spotkanie z udziałem Pana Posła Budy, Pana Wojewody 
i Dyrektor Banku Gospodarki Krajowej. Pan Starosta powiedział o zakresie zadań planowanych 
do zgłoszenia we wnioskach do Programu Inwestycji Strategicznych. 

Programu Inwestycji Strategicznych, ma być kontynuowany przez lat kilkanaście. Pan Starosta wyraził 
nadzieję, że Powiat po raz pierwszy nie zostanie potraktowany tak jak dotychczas i że dostaniemy 
na te zadania pieniądze. Pan Starosta przypomniał w jaki sposób rozpatrzone zostały wnioski Powiatu 
dotyczące zadań na drogach. Ponadto Pan Starosta nadmienił, że czterokrotnie występowaliśmy 
do Marszałka o dofinansowanie w wysokości 100 tys. zł do budowy boiska. Nie dostaliśmy 
czterokrotnie żadnej kwoty, a są powiaty i gminy, które występują corocznie i dostają co roku 
dofinansowanie na budowę boisk sportowych.  
Pan Starosta ma nadzieję, że ten program, szeroko w tej chwili rozpowszechniany, omawiany, 
wdrażany w życie, spowoduje, że Powiat Łódzki Wschodni też znajdzie się na liście z trzema 
projektami.  

Pan Starosta powiedział, że jeśli chodzi o oznakowanie poziome na drodze, dokona przeglądu 
na ul. Wolborskiej. 

Pan Tadeusz Walas dodał, że mieszkańcy pytają kiedy zostanie wykonana nakładka 
na ul. Żeromskiego – do tej pory nie ma wykonanego ani gazociągu, ani nakładki. 

Pan Starosta wyjaśnił, że z wykonaniem nakładki na ul. Żeromskiego oraz chodnika czekamy 
na ułożenie przez gazowników gazociągu magistralnego. Jeśli się okaże, że nie uda się zrealizować 
inwestycji w tym roku, to mamy środki na koncie, z możliwością przesunięcia ich ewentualnie 
na przyszły rok. Pan Burmistrz ma zapewnienie ze strony gazowników, że w miesiącu sierpniu 
powinno się udać to wykonać.  

Pan Radny Mirosław Sójka zapytał, czy jeszcze na jakichś drogach powiatowych są ograniczenia 
związane z ASF. 

Pan Starosta odpowiedział, że ograniczenia na ul. Wolborskiej zostały zdjęte i w tej chwili nie 
ma ograniczeń w poruszaniu się po drogach w związku z ASF. 

Pkt 15. porządku obrad – Zamknięcie XXXIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady 

Sławomir Sokołowski 


